
Frågor till lokala partier i Tanum inför valet 

1. Centrumnära hyresrätter för äldre borde planeras och byggas i alla tättorter för att 

underlätta service och öka valfriheten för den enskilde. Vad tycker ni? 

2. Kan en ”Tanumsmodell” skapas där seniorerna får inflytande i planeringen? 

3. Borde ”Seniorkortet” för kollektivtrafik sänkas till 65 år? 

4. Två Systembolagsbutiker i kommunen skulle innebära förbättring ur service-trafik och 

miljösynpunkt. Vad tycker ni? 

5. Varför borde vi seniorer rösta på ert parti? 

 

 

Svar:   

1. Vi vill att det skall finnas boendealternativ för allas behov. Det var(s) som drev igenom borgen 

till vänboendet i Gerlesborg. Vill starta planering för trygghetsboende. 

2. Vi har i KPR begärt att få vara remissinstans i frågor för pensionärerna. 

3. Vi stödjer MP:s förslag om 65-års gräns. 

4. Vill Systembolaget öppna ytterligare butik i Tanum motsätter vi oss inte det. 

5. Svaren ovan visar att vi står på pensionärernas sida. Vi väcker förslag och håller debatten. 

 

    Svar:  

1. Vi har en plan att öka befolkningen från 13 000 till 20 000 de närmaste tio åren. Det innebär 

att lägenheter med olika upplåtelseformer kommer att byggas i hela Tanum. 

2. Vi har representativ demokrati i Sverige, därför uppmuntrar vi alla att engagera sig i politiska 

partier. 

3. Vi anser att åldersgränsen ska vara 65 år 

4. Det är Systembolaget som beslutar, inte kommunen. 

5. Vi arbetar för ett bättre Tanum för alla – i alla åldrar 

 

Svar:   

1. Vi vill jobba för seniorboende i Tanumshede och Hamburgsund. Trygghetsboende med 

personal och gemensamhetsutrymme är ett bra sätt. 

2. Tycker vi kan utveckla den modell vi har i Tanum. 

3.  Vi vill jobba för samma modell i hela regionen och sänka åldern till 65 år. 

4. Frågan ligger inte på kommunal nivå, men vi kan påverka Systembolaget med en butik i 

Grebbestad och en i Tanumshede 

5. Vi vill att hela kommunen skall leva och utvecklas. Bästa service och omvårdnad, oavsett 

ålder. Göra det bästa av våra skattemedel. Ökad bemanning på våra särskilda boenden. 

 
 
 
 

Svar:1 . Håller med 
2.    Håller med 



3. Absolut. Vi hade en färdig motion ang. kort för seniorer från 65 år. MP hann dock före. 
4. Helt rätt. Det minskar även belastningen på trafiken i Grebbestad 
5. SD är det parti som såg problemen komma för 10 år sedan och nu är det vår politik som 

blir kopierad av de andra. Då är det plötsligt OK. 
 

 

 
Då Vänsterpartiet valt i sitt långa svar att inrikta sig på polemik med andra partier 

och kommenterat frågor som ligger utanför kommunalt beslutande har vi valt att 
endast publicera svaren som rör Tanums lokala politik. 

Svar:  
1. TBAB planerade 24 lgh på Anneberg i Grebbestad med investeringsstöd och 

Andreastorpet med start i vår. Båda planerna pausade. Konkurens mellan äldre och 
ungdomar om de minsta och billigaste hyreslägenheterna i samhällena. 
I Tanum har planerats seniorboende i Grebbestad och vi tycker man ska bygga billiga 
bostäder för äldre nära service. Rätt att bo kvar finns väl redan med hemtjänst och 
bostadsbidrag. Man måste köa för plats på äldreboende och kan inte välja ort. Det vill 
V ändra på. 

2. Om det går att komma överens politiskt, kommunalt om planering och byggande av 
hyresbostäder för pensionärer, seniorboende eller trygghetsboenden så stödjer vi 
det. 

3. V stödjer seniorkort med billigare kollektivtrafik från 65 år. 
4. Vi har inte diskuterat något sådant förslag. 
5. V vill stoppa nedskärningar på personal i äldrevård och hemtjänst.  

 

Svar från Miljöpartiet: 

1. Flyttas bibliotek och vuxenutbildning  kan Futura i Tanumshede bli ett boende för årsrika. 

Fördelar med generationsboende, dvs blandade hyresrätter för årsrika och unga. Behov i 
samtliga tätorter. Vänboendet i Gerlesborg bör /kan kopieras. 
2. Tanken om en ”Tanumsmodell” för seniorer är bra. 
3. Vi tog våren 2022 initiativ till 65 årsgräns för seniorkort. 
4. Utlämningsställe kompletterar Systembolaget som äger frågan. Etablering på 
Shoppingcentret kan slå mot centrumhandel i Tanumshede.  
5. Klimatuppvärmningen är den största politiska frågan. Miljöpartiet i Tanum är en  
granskande kraft som vänder på de obekväma  stenarna, är aktiv i skol- och kulturpolitiken, 
påverkar samhällsplaneringen bort från slit-och släng och är lojal med kommande 
generationer. 

 

Svar från Moderaterna: 

1.Vill ha varierat boende runt om i kommunen. Fortsätta med samma inriktning av byggandet av 

hyresrätter som hitintills. Tanums Bostäder har byggt i Tanumshede och Grebbestad. Har skapat 

förutsättningar i privat regi i Bullaren, Tanumshede och Gerlesborg. 

2. Delaktighet via KPR och KHR. Kan tänka sig remissförfarande i planprocessen. 

3. Seniorkort från i första hand 70 år. Förutsätter ändrat regelverk från Västtrafik. Kostsamt med 65 
år men utesluter det inte. 

4. Positiv till fler Systembolagsbutiker liksom ombud i större orter. 

5. Politik för hela kommunen med fler företag och innevånare. Ansvarfull ekonomi som prioriterar        
kärnuppgifterna såsom äldreomsorg , samhällsservice och ökad trygghet. Din röst – vårt ansvar. 


